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PROTOKÓŁ  
XIII sesji Rady Gminy w Sieradzu w kadencji 2024-2029 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 
od godz. 10:00 do godz. 10:45 

(miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Gminy Sieradz,  
ul. Armii Krajowej 5, 98-200 Sieradz) 

 
Ustawowa liczba Radnych – 15. 
Obecnych Radnych – 14 /nieobecny Radny P. Jan Świątek/. 
 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Punkt 1 - Otwarcie XIII sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 
8 marca 1990r. o samorządzie gminnym dokonał otwarcia XIII Sesji Rady Gminy Sieradz. 
Powitał obecnych na Sesji:  wójta Jarosława Kaźmierczaka, sekretarz Renatę Plucińską, 
skarbnika Emilię Bartosiewicz, kierowników, radcę prawnego Marcina Kęsiaka, radnych, 
sołtysów, mieszkańców, gości. 

Kolejno powiedział, że w dniu 21 kwietnia w godzinach porannych odszedł do domu 
Ojca jego Świątobliwość Papież Franciszek, Biskup Rzymu, głowa kościoła katolickiego, do 
której należą m.in. parafie w gminie Sieradz. Dodał, że Papież Franciszek był człowiekiem, który 
prowadził ludzi drogą dobra, pokoju, miłosierdzia.  

Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy Arkadiusza Powalskiego obecni na Sesji 
oddali hołd Papieżowi Franciszkowi. Pamięć duchownego uczczono minutą ciszy. 

 
Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 Radnych, co stanowi qworum przy, 

którym Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 
 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad XIII sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski poinformował, iż Radni Gminy 
otrzymali proponowany porządek obrad. Poprosił o zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
Zmian do porządku obrad nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski przedstawił wyniki głosowania: obecnych - 14 
Radnych: za - 14, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 
Porządek obrad XIII sesji Rady Gminy: 

1. Otwarcie XIII sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad XIII sesji. 
3. Zgłaszanie uwag do protokołu z Sesji Rady Gminy Sieradz. 
4. Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
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Sieradz na lata 2025-2032. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2025 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XI/73/2025 Rady Gminy Sieradz z 

dnia 28 stycznia 2025 r. w sprawie przystąpienia do aktualizacji "Strategii Rozwoju 
Gminy Sieradz na lata 2021-2027" oraz określenia szczegółowego trybu i 
harmonogramu opracowania projektu aktualizacji tego dokumentu, w tym trybu 
konsultacji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Charłupi Małej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu ulicy Jaśminowej w miejscowości 

Chojne. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sieradzu za rok 2024. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za rok 2024. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających 
Przemocy Domowej za rok 2024. 

14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Sieradz za 2024 r. 

15. Wolne wnioski i informacje sołtysów, mieszkańców, zaproszonych gości. 
16. Interpelacje i zapytania Radnych. 
17. Zamknięcie obrad. 

 
Punkt 3 - Zgłaszanie uwag do protokołu z Sesji Rady Gminy Sieradz. 
Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XII/2025 z Sesji Rady Gminy Sieradz. 
 
Punkt 4 - Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
Wójt Jarosław Kaźmierczak zapoznał z zadaniami, które zostały wykonane od ostatniej sesji a 
więc w okresie od 25 marca 2025 r. do 29 kwietnia 2025 r. 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sieradz na lata 2025-2032. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie projektu 
uchwał.  
 
Skarbnik Emilia Bartosiewicz omówiła propozycje zmian w budżecie gminy na 2025 rok i 
wynikające z nich zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sieradz na lata 2025-2032. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
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Nie podjęto dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
- Uchwała Nr XIII/79/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sieradz na lata 2025-2032 

 
Wyniki głosowania: za - 14 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Punkt 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2025 r. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
Nie podjęto dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
- Uchwała Nr XIII/80/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Sieradz na 2025 r. 
 
Wyniki głosowania: za - 14 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Punkt 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XI/73/2025 Rady Gminy Sieradz z 
dnia 28 stycznia 2025 r. w sprawie przystąpienia do aktualizacji "Strategii Rozwoju Gminy 
Sieradz na lata 2021-2027" oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu aktualizacji tego dokumentu, w tym trybu konsultacji. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie projektu 
uchwały.  
 
Sekretarz Renata Plucińska przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
Nie podjęto dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
- Uchwała Nr XIII/81/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie zmiany 
Uchwały nr XI/73/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 28 stycznia 2025 r. w sprawie przystąpienia 
do aktualizacji "Strategii Rozwoju Gminy Sieradz na lata 2021-2027" oraz określenia 
szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu aktualizacji tego dokumentu, w 
tym trybu konsultacji 
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Wyniki głosowania: za - 14 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Punkt 8 - Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Charłupi Małej. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie projektu 
uchwały.  
 
Kierownik referatu zagospodarowania przestrzennego i gospodarki nieruchomościami 
Agnieszkę Jastrzębską przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
Nie podjęto dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
- Uchwała Nr XIII/82/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie nadania 
nazwy ulicy w Charłupi Małej 
 
Wyniki głosowania: za - 14 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Punkt 9 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu ulicy Jaśminowej w miejscowości 
Chojne. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie projektu 
uchwały.  
 
Kierownik referatu zagospodarowania przestrzennego i gospodarki nieruchomościami 
Agnieszkę Jastrzębską przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
Nie podjęto dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
- Uchwała Nr XIII/83/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie zmiany 
przebiegu ulicy Jaśminowej w miejscowości Chojne 
 
Wyniki głosowania: za - 14 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
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Punkt 10 - Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie projektu 
uchwały.  
 
Sekretarz Renata Plucińska przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
Nie podjęto dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
- Uchwała Nr XIII/84/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 
przekazania skargi według właściwości 
 
Wyniki głosowania: za - 14 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
Punkt 11 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika z działalności 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sieradzu za rok 2024. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
Nie podjęto dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
- Uchwała Nr XIII/85/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Kierownika z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sieradzu za 
rok 2024 
 
Wyniki głosowania: za - 14 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
Punkt 12 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny za rok 2024. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
Nie podjęto dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
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- Uchwała Nr XIII/86/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024 
 
Wyniki głosowania: za - 13 Radnych, przeciw – 1 Radny, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
 
Punkt 13 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy 
Domowej za rok 2024. 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 
Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 
Nie podjęto dyskusji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 
- Uchwała Nr XIII/87/2025 Rady Gminy Sieradz z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 
Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej za rok 2024 
 
Wyniki głosowania: za - 14 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 
Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
 
Punkt 14 - Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Sieradz 
za 2024 r. 
 
Nie zgłoszono uwag w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski 
stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Punkt 15 - Wolne wnioski i informacje sołtysów, mieszkańców, zaproszonych gości. 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski oddał głos uczestnikom sesji w celu 
zgłaszania wolnych wniosków i informacji. 
 
Sołtys sołectwa Okręglica Jarosław Wojtysiak zabrał głos w kilku sprawach. Po pierwsze 
zapytał o termin zakupu i montażu lamp oświetlenia ulicznego. Dodał, że środki na realizację 
zadania zabezpieczono w ramach funduszu sołeckiego.  

Kolejno poruszył temat dróg. Najpierw zapytał o położenie nakładki asfaltowej na 
drodze w kierunku Kolonii Okręglica. Chciał poznać termin wykonania projektu a także jej 
realizacji. Następnie zapytał o postęp prac w związku z realizacją projektu drogi Dębina-Stoczki-
Okręglica a także o następstwa po wykonaniu projektu. 
 Ponadto nawiązał do tematu planu ogólnego gminy a konkretnie organizacji spotkania 
z urbanistą. Chciał wiedzieć czy w ogóle spotkanie zostanie zorganizowane i ewentualnie 
wskazanie jego terminu.   
 Na zakończenie poruszył najważniejszy dla mieszkańców temat dotyczący farmy 
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fotowoltaicznej. Zwrócił uwagę, że w dniu 30 kwietnia mija termin wydania decyzji i 
mieszkańcy chcieliby poznać jaka została podjęta. Jednocześnie zadał pytania: czy wójt jest za 
mieszkańcami nie tylko sołectwa Okręglicy, ale całej gminy, czy może stoi coś innego na 
przeszkodzie? Ponadto zdaniem sołtysa nadszedł ostateczny czas, gdzie wójt może zadziałać w 
temacie i pokazać rzeczywiście, czy jest z mieszkańcami, ze społecznością lokalną, czy też z kimś 
innym lub z czymś innym. 
 
Wójt Jarosław Kaźmierczak odniósł się do wypowiedzi sołtysa.  

W temacie montażu lamp w ramach funduszu sołeckiego poinformował, że zostanie 
ogłoszone postępowanie przetargowe i wszystkie lampy zostaną zamontowane do września.  

Kolejno w sprawie projektu nakładki asfaltowej na drogę w kierunku Kolonia Okręglica 
powiedział, iż podjęto decyzję o poszerzeniu drogi. Droga w obecnym stanie jest zbyt wąska, 
aby rolnicy swobodnie mogli poruszać się dużymi maszynami rolniczymi. Planowane jest 
wykonanie projektu drogi od przystanku do drogi powiatowej. Natomiast odnośnie projektu 
drogi Dębina-Okręglica przekazał, iż jest on w trakcie realizacji. 

 
Kierownik referatu zagospodarowania przestrzennego i gospodarki nieruchomościami 
Agnieszka Jastrzębska zabrała głos w sprawie spotkania z urbanistą, który opracowuje plan 
ogólny. Na wstępie zwróciła uwagę, że firma dopiero przystąpiła do realizacji umowy. 
Wskazała, że w pierwszej kolejności należy przeprowadzić ocenę oddziaływania planu na 
środowisko. Kolejnym etapem jest realizacja wytycznych ustawy, które mówią o tym, jak plan 
ogólny będzie wyglądał. Dalej poinformowała, że w najbliższym czasie zostanie zorganizowane 
spotkanie  informacyjne. Natomiast konsultacje społeczne zostaną wyznaczone nie wcześniej 
niż w okresie jesiennym, a informacja o nich będzie ogłoszona w formie obwieszczenia dla 
wszystkich mieszkańców.  
 
Sekretarz Renata Plucińska udzieliła odpowiedzi w temacie farmy fotowoltaicznej. Wskazała, 
że po sesji pracownik przekaże sołtysowi obwieszczenie w tej sprawie do wywieszenia na 
tablicy ogłoszeń.  

Ponadto zwróciła uwagę, że w sprawie nie decyduje uznaniowość. Stanowczo 
powiedziała, że urząd gminy musi działać na podstawie prawa i w granicach prawa. 
Jednocześnie dodała, że we wspomnianej sprawie występują strony postępowania i jej 
rozstrzygnięcie a więc wydane decyzje zostaną stronom przekazane. 
 
Sołtys sołectwa Okręglica Jarosław Wojtysiak zapytał wójta czy otrzymał ofertę szkolenia, 
które przesłał na adres email sekretariatu w dniu 9 kwietnia? 
 
Wójt Jarosław Kaźmierczak odpowiedział, że otrzymał. 
 
Punkt 16 - Interpelacje i zapytania Radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski oddał głos Radnym w celu zgłaszania 
interpelacji i zapytań. 
 
Radny Jarosław Jamroziak zapytał na jakim etapie znajduje się projekt drogi Sucha-Grądy?  
 
Wójt Jarosław Kaźmierczak udzielił odpowiedzi rademu. Poinformował, że zlecono prace 
geodezyjne geodecie, który wyznacza punkty graniczne na odcinku drogi Sucha-Grądy od wału 
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do drogi powiatowej. Następnie na podstawie opracowanej dokumentacji projektowanej będą 
czynione starania o pozyskanie środków zewnętrznych na budowę drogi. 
 
Radna Grażyna Wielowska w związku ze złożoną interpelacją na poprzedniej sesji w sprawie 
postawienia mammobusa podziękowała za szybką interwencję w temacie. Poinformowała, że 
mammobus przyjedzie do Dąbrowy Wielkiej w  dniu 1 lipca. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski podziękował za zrealizowane prace w 
sołectwie Dąbrówka. 
 
Całość wystąpień w archiwalnym nagraniu z sesji na stronie www.bip.ugsieradz.com.pl.  
 
Punkt 17 - Zamknięcie obrad. 
Ponieważ porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Powalski 
podziękował uczestnikom za udział w obradach i zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy Sieradz. 
 
 
  
 Przewodniczący Rady Gminy: 
 
                  Arkadiusz Powalski 
Protokołowała: 
Anna Ograbek 
Inspektor 
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